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W odpowiedzi na Pa.nsk'l interpelacjt( Z dnia 22 marca 2010 roku, kt6ra

wplynt(la do Urzt(du Miasta Marki w dniu 24 marca 2010 roku informujt(, ze do

odpowiedzi na Pansk'l interpelacjt( z dnia 2 marca 2010 roku dol'lczylem

w formie zal<:}cznika or lwyczerpuj<:}ce i zgodne z ksiygami rachunkowymi

zestawienie srodk6w trwalych i srodk6w trwalych w UZytkowaniu, kt6rych

wlascicielemjest gmina, a kt6re znajduj'l sit( w budynku przy ul. Sportowej 3.

W swojej kolejnej interpelacji z dnia 22 marca 2010 roku prosi Pan

o wykaz zgodny z "corocznym wykazem materialowym". Pragnt( Pana

poinformowa6, ze jednostki administracji publicznej nie sporz'ldzaj'l takich

wykaz6w. Zestawienia materia16w przygotowywane S'l w jednostkach

zajmuj'lcych sit( produkcj'l w celu ustalenia jednostkowego kosztu wytworzenia

produktu. Obowi'lzek ten wynika z Mit(dzynarodowych Standard6w

Rachunkowosci, ustawy z dnia 29 wrzesnia 1994 roku 0 rachunkowosci oraz

z przepis6w wykonawczych do tej ustawy.



Stanowi'!ce wlasnosc gminy mienie rochome znajduj,!ce silt w budynku

przychodni zdrowia przy ul. Sportowej 3, na mocy kolejnych um6w najmu, bylo

przekazywane najemcy do tiZywania (uZyczane) na czas trwania tych um6w.

Zestawienie tego mienia stanowilo zal,!cznik do kolejnych um6w najmu

i zostalo one przedstawione Panu wraz z odpowiedzi,! na Paris4 interpelacjlt

z dnia 2 marca 2010 roku.

Pragnlt Pana poinformowac, ze Gmina nigdy nie kupowala ani tez nie

weszla w jakikolwiek inny spos6b w posiadanie urz,!dzenia, kt6re okreslil Pan

jako "ultrasonograf do badari narZ'!d6w wewnlttrznych ciala ludzkiego".

Z posiadanych przeze mnie informacji wynika, ze ultrasonograf zostal

zakupiony przez Marecki Osrodek Zdrowia Sp. z 0.0. z wlasnych srodk6w.

Uprzejrnie informujlt, ze w odpowiedzi na Parisk,! interpelacje z dnia

2 marca 2010 roku nie podalem informacji 0 Sp6ke Niepubliczny Zaklad

Opieki Zdrowotnej KARDIO-MED, gdyz sp61ka taka nie istnieje. W zwi~

z tym zawarte w Pariskiej interpelacji twierdzenie, ze jest ona "staiym

u:iytkownikiem gminnego mienia komunalnego w tym Sprzlttu medycznego"

jest nieprawdziwe. Podmiot gospodarczy 0 nazwie Niepubliczny Zaklad Opieki

Zdrowotnej "KARDIO-MED" Sp61ka z ograniczon,! odpowiedzialnosci,! istnial

w przeszlosci, ale zostal on wchloniltty do Sp6lli z ograniczon,!

odpowiedzialnosci,! Marecki Osrodek Zdrowia.

Dnia 30 paidziernika 2006 roku zostala zawarta umowa naJmu

nr 3420/442/2006, kt6rej przedmiotemjest najem cz~sci budynku 0 powierzchni

1176,40 m2 (parter, pilttro i przyziemie). W dniu 7 marca 2007 roku zostal

sporz,!dzony aneks do powyzszej umowy najmu dotycz,!cy zwiltkszenia

powierzchni wynajmowanej przez Marecki Osrodek Zdrowia Sp61ka z

ograruczonq odpowiedzialnosci,! 0 25,30 m2
. Powierzchnia ta dotyczy

pomieszczenia s,!siadujqcego z pornieszczeniami wynajmowanymi przez sp6lklt

przeznaczonyml na rehabilitacjlt. Wniosek 0 wynajltcie pomieszczenia
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uzasadniono potrzeb,! zapewmema pracownikom gospodarczym sp6J:ki

pomieszczen niezbydnych do wlasciwego wykonywania swojej pracy.

Do wiadomosci:

Rada Miasta Marki
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